



AK099/AK05/389/2017
26/04/2017

قرارات إجتماع الجمعية العامة العادية
المنعقد في ٢٦ أبريل ٢٠١٧ م

Al Kamil Power Company SAOG is pleased to advise that the Ordinary General Meeting of the shareholders of the Company was held at 3:00pm on 26 April 2017 at MSM conference hall. The shareholders (either in person or by proxy) who attended the Ordinary General Meeting represented 76.146% of the capital of the Company.

يسر شركة الكامل للطاقة ش.م.ع.ع. الإفادة بأنه تم عقد الجمعية العامة السنوية للمساهمين في تمام الساعة الثالثة مساء من يوم الاربعاء الموافق ٢٦ أبريل ٢٠١٧ م في قاعة الاجتماعات بسوق مسقط للأوراق المالية. وقد مثل المساهمون الحاضرون في الجمعية العامة السنوية (شخصيا أو بموجب توكيل) نسبة ٧٦,١٤٦% من رأسمال الشركة.

The following resolution was unanimously passed during the Ordinary General Meeting:

تم الموافقة بالإجماع على القرارات التالية في إجتماع الجمعية العامة السنوية:

1. The Extension of Operation & Maintenance Agreement with Al Kamil Construction & Services LLC till 31 December 2021 was approved

١- الموافقة على تمديد إتفاقية الصيانة والتشغيل مع شركة الكامل للتشييد والخدمات ش م م وذلك لغاية ٣١ ديسمبر ٢٠٢١ م.



عبدالله الرواحي
الرئيس التنفيذي